
                                                                                         ПО-75/ 29.08.24г.  

 
 
 

ПИТАНЕ 

от Ивелин Стоянов – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.08.2024 г. 

 
 
 Уважаема Госпожо Христова, зам.-кметове, колеги,  
 Един билет за всички туристически обекти е факт. Това е една добра новина макар и 
малко закъсняла. 
 Но това са кадри от единия от пешеходните подходи към „Астрономическата 
обсерватория„ един от туристически обекти. Преди години по тези стълби се изкачваха от 
гости на града, граждани, ученици. Сега това е невъзможно.  
 И въпросът ми е: 
       Възможно ли е Община Габрово, чрез общинското предприятие „Благоустрояване”, да 
зарадва габровските ученици за първия учебен ден с едно добре почистено стълбище, както и 
прилежащата територия около първо основно училище "Ран Босилек".   
  И втория ми въпрос е за сграда до самото училище на улица „Йоан Предтеча”. Вероятно 
сградата е частна собственост, но е необезопасена и е в крайно окаяно състояние, и то до 
училище с малки ученици.  
 И въпросът ми е: 
         Правила ли е Община Габрово оглед на сградата? Има ли предписание към собственик 
и с какви срокове е предписанието? 
 Благодаря. 
   
 
 
 
 
 
 



Ниво на конфиденциалност 0  
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                                                                                                                     ПО-75/ 26.09.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВO 

 

О Т Г О В О Р 

 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н ИВЕЛИН СТОЯНОВ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 29.08.2024 Г. 

 
 

Уважаема Госпожо Христова, зам.-кметове, колеги,  
 Един билет за всички туристически обекти е факт. Това е една добра новина макар и 
малко закъсняла. 
 Но това са кадри от единия от пешеходните подходи към „Астрономическата 
обсерватория, един от туристически обекти. Преди години по тези стълби се изкачваха от гости 
на града, граждани, ученици. Сега това е невъзможно.  
 И въпросът ми е: 
       Възможно ли е Община Габрово, чрез общинското предприятие „Благоустрояване”, да 
зарадва габровските ученици за първия учебен ден с едно добре почистено стълбище, както и 
прилежащата територия около първо основно училище "Ран Босилек".   
  И втория ми въпрос е за сграда до самото училище на улица „Йоан Предтеча”. Вероятно 
сградата е частна собственост, но е необезопасена и е в крайно окаяно състояние, и то до 
училище с малки ученици.  
 И въпросът ми е: 
         Правила ли е Община Габрово оглед на сградата? Има ли предписание към собственик и с 
какви срокове е предписанието? 
 Благодаря. 
 
УВАЖАЕМИ Г-Н СТОЯНОВ, 

 

По поставените въпроси на Ваше питане с входящ № ПО-75/ 29.08.2024г. Ви информирам 
следното: 
 

Посоченото от Вас стълбище се почиства частично, заедно с останалите зелени площи в 
района. За осигуряване на безпрепятствен достъп на преминаващите от училището към 
Астрономическата обсерватория и обратно, е предвидено основно прочистване на надвисналата 
растителност през зимния сезон. С тези действия ще бъде осигурено по-често и качествено 
поддържане в последствие.  



Ниво на конфиденциалност 0  
[TLP-WHITE] 

 

Относно прилежащата територия към ОУ „Ран Босилек“, поддържането на същата се 
свежда до периодично косене премахване на клони в сервитута на стълбищата, улицата и около 
контейнерните площадки. От последните се извозват битовите отпадъци, както и едрогабаритни, 
растителни и други по график или при необходимост.   

 
Във връзка с питането Ви относно лошото състоянието на фасадите на необитаема сграда с 

идентификатор 4218.510.116.3 по КККР на гр. Габрово, с административен адрес ул. Алекси 
Димов № 13, Ви уведомявам следното: 
 Сградата е частна собственост на физически лица, същата е неподдържана и необитаема. 
Назад през годините е водена кореспонденция със същите относно моментното състояние на 
сградата. При всеки един контакт с тях са се отзовавали на момента, като са отстранявали всички 
нередности по сградата.  

На 30.09.2024 г. е насрочен оглед на място, предмет на който ще е преценка на 
фактическото състояние на сградата в конструктивно отношение, както и състоянието на покрива 
със стрехите и фасадите на сградата. 
 

 
 
С уважение,  / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


